
 

 

 

 
 
 

AMENDEMENT  
 
Onderwerp:   Verbouwing De Muiter 
Agendapunt:  4. Rvs Programmabegroting 2019 (DOC-18-097055) 

Ingediend door:  S. Zeilemaker (PWF) 
 
 

De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 8 november 2018; 
Gelet op artikel 33 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van 
de raad van de gemeente Medemblik 2018-2020, 
 
Gelezen het raadsvoorstel Vaststelling programmabegroting 2019; 
 
Inleiding: 
4.4.3 Samen leven en ondersteuning 
1. Basis op Orde 
12.  Verbouwing De Muiter  
 De indeling van MFA De Muiter in Medemblik voldoet voor de huidige gebruikers niet meer.  
 Daarnaast heeft:  
 - voorgezet onderwijs De Dijk extra m²’ers nodig;  
 - de bibliotheek een bezuinigingstaakstelling.   
 We willen daarom MFA de Muiter herindelen. Dit is ook een geschikt moment om de  
 mogelijkheden voor verduurzaming van het pand te onderzoeken. Bij de herindeling willen we kleine 
 verduurzamingsmaatregelen meteen uitvoeren. Om dit mogelijk te maken is eenmalig  
 geld nodig.   

 
Constaterende dat: 

 MFA de Muiter een belangrijke rol speelt in het sociale leven in de kern Medemblik; 

 Veel functies in dit gebouw verenigd zijn, zoals Scholengemeenschap de Dijk, Sporthal de 
Muiter, Optisport Health Club, het Bontheater, Kinderopvang Smallsteps, Fysiotherapie 
Medemblik en Jongerencentrum Missing; 

 JC Missing een belangrijke rol vervult binnen het jeugdwerk in de gemeente Medemblik; 

 Een verbouwing van de Muiter wordt voorgesteld van 385.000,- ; 

 Eehoefte aan meer ruimte van sg De Dijk is; 

 Daarnaast ivm een bezuinigingsbesluit van de raad de bibliotheek moet inkrimpen, cq 
bezuinigen. 
 

Overwegende dat:  

 Er buiten de ruimtebehoefte van De Dijk en de inkrimping van de Bibliotheek geen directe 
noodzaak bestaat voor verbouwing; 

 Onder regie van de gemeente een "wensenlijstje" is opgesteld wat de andere gebruikers van 
de Muiter willen; 

 Over dit lijstje met de gemeente, een projectleider etc. al diverse malen is vergaderd; 

 Hierbij allerlei mogelijkheden zijn bekeken; 

 JC Missing zich in de aangedragen oplossingen niet kon vinden, omdat die allemaal zouden 
betekenen dat JC Missing haar plaats kwijt zou raken of minimaal zou moeten inkrimpen en 
wellicht de aangeboden ruimte zou moeten delen met de kinderopvang; 

 De gemeenteraad over deze plannen niet is geïnformeerd, derhalve niet voldaan is aan de 
actieve informatieplicht van het college cq de verantwoordelijk wethouder; 

 De gemeenteraad niet weet of uitbreiding van ruimtes voor diverse gebruikers tot hogere 
huuropbrengst leidt; 

 De diverse gebruikers dit ook niet weten; 

 Daarmee de bereidheid tot verplaatsen, uitbreiden etc. op losse schroeven staat; 

Invullen door de griffier 

voor  tegen  opmerkingen   

   

paraaf 
 

 



 
 

 Optisport MFA De Muiter naast het beheer van de Muiter ook zelf ruimtes exploiteert; 

 Het zeer onzeker is of het contract met Optisport, dat binnen 2 jaar afloopt, wel wordt 
verlengd; 

 Bij niet verlengen er weer een nieuwe situatie ontstaat; 

 JongerenCentrum Missing de dupe dreigt te worden van de gemaakte plannen; 

 Zij een ruimte aangeboden hebben gekregen ter vervanging die veel kleiner en lager is, 
waardoor muziekinstallaties etc. niet meer gebruikt kunnen worden; 

 Zij de aangeboden ruimte zouden moeten delen met de kinderopvang; 

 Zij zich altijd positief heeft opgesteld. Dit blijkt o.a. uit de bereidheid de ruimte van Missing 
beschikbaar te stellen voor gebruik door andere partijen, waaronder de kinderopvang, 
gedurende de daguren. 

 

Besluit het voorgestelde besluit als volgt te amenderen:  
 
Onder 4.4.3 Samen leven en ondersteuning  
 1. Basis op orde 
 12. Verbouwing de Muiter 
de tekst komt te vervallen:  “De indeling van MFA …….eenmalig geld nodig is.”  
 
Daarvoor wordt de volgende tekst in de plaats gesteld:  
 
“De indeling van MFA De Muiter in Medemblik voldoet voor een deel van de huidige gebruikers niet 
meer. Dit wordt veroorzaakt doordat: 
1. er behoefte aan meer ruimte van s.g. De Dijk is.  
2. daarnaast i.v.m. een bezuinigingsbesluit van de raad de bibliotheek moet inkrimpen, c.q. 
 bezuinigen. 
We willen daarom MFA de Muiter herindelen. Dit is ook een geschikt moment om de mogelijkheden 
tot verduurzaming te onderzoeken. Bij de herindeling willen we kleine verduurzamingsmaatregelen 
meteen uitvoeren. 
Deze verbouwing zal worden uitgevoerd onder voorwaarde dat Jongeren Centrum Missing  
• niet verplaatst wordt. 
• dan wel een minimaal gelijkwaardige en door het bestuur geaccepteerde ruimte terugkrijgt. 

Om dit mogelijk te maken is eenmalig geld nodig.” 
  
 
Ingediend door: 
 
S. Zeilemaker (PWF) 
 


